
Przedstawiajàc sprawozdanie z wykonania ubie-
g∏orocznego bud˝etu burmistrz Leszek Dzier˝ewicz
podkreÊla∏ jego wyjàtkowoÊç. - By∏ to bud˝et szcze-
gólny, uwzgl´dniajàcy 90% propozycji radnych po-
przedniej kadencji, a w zakresie zadaƒ infrastruktu-
ralnych propozycje uwzgl´dniono niemal w 100%.
Choç by∏ to bud˝et bardzo odwa˝ny, to zosta∏ zrea-
lizowany w 100%. W trakcie jego realizacji zaistnia∏a
koniecznoÊç wykonania nowych zadaƒ, choçby zwià-
zanych z koniecznoÊcià remontu budynku gimnazjum,
budowy nawierzchni ulicy Wo∏uszewskej, zwi´ksze-
nie zakresu prac przy realizacji remontu na wierzch-
ni ul. Warzelnianej oraz ul Osiedlowej. Wykupiono
46% udzia∏ów w spó∏ce „EKOCIECH”, wi´ksze okaza-
∏y si´ wydatki zwiàzane z obchodami jubileuszu 170
- lecia uzdrowiska. ZdecydowaliÊcie te˝ paƒstwo o
udziale gminy w budowie pomnika upami´tniajàce-
go Jana Paw∏a Wielkiego. -  wylicza∏ w trakcie sesji
burmistrz. To wszystko sprawi∏o jeszcze wi´ksze roz-
budowanie bud˝etu. Dochody bud˝etu zosta∏y wyko-
nane na kwot´ ponad 26 milionów z∏, co oznacza∏o
ich realizacj´ w niemal 110% w porównaniu z planem.
Wydatki zrealizowano w kwocie ponad 24, 5 miliona
(92,1% wykonania). Wypracowano nadwy˝k´ bud˝e-
towà w kwocie 1. 491.970,38 z∏

 - By∏ to najlepszy bud˝et w trakcie poprzedniej
kadencji. MyÊl´, ˝e ocena mieszkaƒców znalaz∏a swoje
odzwierciedlenie w ponownym powierzeniu mandatu
radnego 11 osobom, które pe∏ni∏y t´ funkcj´ w poprze-
dniej kadencji - podkreÊli∏ burmistrz. Tylko raz, gdy
realizowano budow´ oczyszczalni Êcieków w Ciecho-
cinku kwota wydatków bud˝etu by∏a wi´ksza. Po przed-
stawieniu sprawozdania burmistrz podzi´kowa∏ rad-
nym i wspó∏pracownikom oraz by∏ej wiceburmistrz
miasta Czes∏awie Florczak. - Przez okres 6 lat mia∏em
przyjemnoÊç i zaszczyt wspó∏pracowaç z panià Czes∏a-
wà Florczak, która by∏a moim znakomitym zast´pcà.
Chcia∏em podzi´kowaç za to wszystko, co zrobi∏a dla
naszego miasta i jego mieszkaƒców, w tym tak˝e za
realizacj´ tego bud˝etu - mówi∏ Leszek Dzier˝ewicz.

Przedstawiono pozytywnà opini´ Regionalnej Izby
Obrachunkowej, swoje stanowisko dotyczàce bud˝e-
tu przedstawi∏y te˝ wszystkie komisje bran˝owe Rady.

W trakcie g∏osowania radni jednog∏oÊnie udzielili ab-
solutorium za wykonanie ubieg∏orocznego bud˝etu
burmistrzowi. Za bardzo rzetelne i czytelne sprawoz-
dania dzi´kowa∏ Jerzy Draheim - przewodniczàcy ko-
misji komunalnej.  - Choç ten bud˝et by∏ rzeczywiÊ-
cie troch´ bud˝etem wyborczym, to ˝yczy∏bym sobie
˝eby takich bud˝etów by∏o wi´cej. Bud˝et jest im-
ponujàcy i trudno by∏oby go nie przyjàç - podkreÊla∏
radny. W imieniu klubu radny Prawa i SprawiedliwoÊ-
ci g∏os zabra∏ Pawe∏ KanaÊ  - przewodniczàcy Klubu,
który gratulujàc bud˝etu doda∏, ˝e choç jego klub
traktowany jest w radzie jako opozycja, to burmistrz
nie daje powodu do krytyki. - Sukcesy Ciechocinka
le˝à w tym, ˝e umiemy ze sobà wspó∏pracowaç mimo
czasem innych opcji, sztuka w tym by ∏àczyç, a nie
dzieliç - odpowiedzia∏ burmistrz.

Radni dokonali te˝ podzia∏u 950 tys. z∏ zesz∏oro-
cznej nadwy˝ki bud˝etowej. I tak 173 tys. z∏ przez-
naczono na budow´ kolektora deszczowego i prze-
budow´ nawierzchni ul. Dembickiego. WczeÊniej w
tegorocznym bud˝ecie zapisano na ten cel kwot´ 100
tys. z∏. Dodatkowe 75 tys. z∏  radni przekazali na wy-
konanie nawierzchni ul. Solnej na odcinku od Trau-
gutta do Warzelnianej. åwierç miliona, a nie jak pla-
nowano wczeÊniej 400 tys. z∏ zapewniono na remont
infrastruktury przy t´˝ni nr 1.  - Kwota ta b´dzie wys-
tarczajàca, Okazuje si´, ˝e nie b´dziemy mogli usta-
wiç przy t´˝ni ˝eliwnych s∏upów oÊwietleniowych ze
wzgl´du na szybkie korodowanie, spowodowane od-
dzia∏ywaniem solanki. Kupimy du˝o taƒsze, z tworzyw
sztucznych, ale równie estetyczne - zapewnia∏ burmistrz.
Takà samà kwot´ przekazano na zakup ∏awek 125 ∏a-
wek. Zakup zostanie roz∏o˝ony na dwa lata. Stojàce
w parku Zdrojowym od kilkudziesi´ciu lat ∏awki nie
nadajà si´ ju˝ do remontu. Po wykonaniu próby pias-
kowania elementów metalowych, okaza∏o si´, ˝e sà
one ca∏kowicie zniszczone. Wymiana ∏awek pozwoli
na popraw´ estetyki tego ch´tnie odwiedzanego przez
turystów i kuracjuszy zakàtka parku.

50 tys. z∏ radni zapisali na wykonanie opracowa-
nia operatu uzdrowiskowego. Ciechocinek b´dzie
musia∏ posiadaç taki dokument, aby nadal posiadaç
status uzdrowiska. Wszystkie gminy uzdrowiskowe
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Radni nie mieli wàtpliwoÊci, to by∏ dobry bud˝et. - By∏ to bud˝et bardzo odwa˝ny i prorozwojowy
podkreÊla∏ Leszek Dzier˝ewicz burmistrz Ciechocinka, który na sesji 16 kwietnia jednog∏oÊnie otrzyma∏
absolutorium za wykonanie ubieg∏orocznego bud˝etu. W trakcie VI sesji Rady Miejskiej radni podj´li
decyzj´ o podziale rezerwy bud˝etowej, przyj´li sprawozdania z dzia∏alnoÊci Miejskiego Centrum
Kultury i Biura Promocji Miasta w 2006 roku, zdecydowali o wstàpieniu do Kujawsko - Pomorskiej
Organizacji Turystycznej i o uchyleniu uchwa∏y w sprawie odwo∏ania darowizny Dworku Prezydenta
RP. W trakcie obrad przeg∏osowano te˝ uchwa∏´ wyra˝ajàcà zgod´ na przygotowanie przez Zwiàzek
Gmin Ziemi Kujawskiej projektu utworzenia Gminnej Stra˝y, która mia∏aby si´ zajàç kontrolowaniem
porzàdku i ochronà Êrodowiska.
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b´dà musia∏y opracowaç takie operaty do koƒca paêdziernika przysz∏ego roku.
Ma∏a iloÊç firm specjalizujàcych si´ w wykonaniu takich opracowaƒ oraz du˝a iloÊç
uzdrowisk mo˝e sprawiç, ˝e w przysz∏ym roku koszt opracowania takiego dokumen-
tu b´dzie znacznie wy˝szy.

Na wybudowanie infrastruktury dla m∏odych mieszkaƒców Ciechocinka rad-
ni zagwarantowali 50 tys. z∏. Samorzàdowcy nie podj´li jeszcze decyzji o ostatecz-
nej formie i lokalizacji inwestycji. Wp∏yw na wybór b´dzie mia∏a m∏odzie˝, która
mo˝e wziàç udzia∏ w sondzie zorganizowanej przez „Gazet´ Pomorskà” na stronie
www.pomorska.pl lub przesy∏aç swoje propozycj´ na adres oswiata@ciechocinek.pl.
Propozycja zaprezentowana przez burmistrza i radnych obejmowa∏a do wyboru
skate park, Êciank´ wspinaczkowà lub si∏ownie na Êwie˝ym powietrzu.

25 tys. z∏ przeznaczono na wykonanie tablicy witajàcej turystów wje˝d˝ajàcych
do uzdrowiska oraz majàcej wskazaç im nowà obwodnic´ jako najkrótszà drog´
do t´˝ni. Stworzenie w przysz∏oÊci dodatkowych tablic zach´cajàcych kierowców
podró˝ujàcych trasà nr 1 do odwiedzenia Ciechocinka zaproponowa∏ radny Pawe∏
KanaÊ. 25 tys. z∏ zapisano na aktualizacj´ strategii rozwoju Ciechocinka lub opra-
cowanie nowego planu lokalnego. Taki dokument jest niezb´dny przy sk∏adaniu
wniosków o dofinansowanie przez Uni´ Europejskà. 22 tys. z∏. b´dzie kosztowa∏a
wymiana instalacji elektrycznej w budynku „B” Urz´du Miejskiego. Po 15 tys. z∏
radni przeznaczyli na utrzymanie nowego przejazdu kolejowego (taki obowiàzek
b´dzie cià˝y∏ na gminie przez okres 5 lat, potem przejazd zostanie przekazany
PKP) oraz na opracowanie dokumentacji technicznej na remont parkingu przy
ulicy Kolejowej, mieszczàcego si´ przy nowo wybudowanej obwodnicy. Obiekt
ten u˝ytkowany przez wiele lat jest obecnie w z∏ym stanie technicznym i nienajlepiej
wp∏ywa na estetyk´ tego miejsca. W projekcie uwzgl´dnione zostanà: rozprowadze-
nie sieci wodociàgowej, kanalizacyjnej, postawienie nowych sanitariatów i utworzenie
miejsc campingowych.

W trakcie obrad radni jednog∏oÊnie zdecydowali te˝  o wstàpieniu Ciechocin-
ka do Kujawsko - Pomorskiej Organizacji Turystycznej. Cz∏onkostwo w niej poz-
woli na uzyskanie w najbli˝szej przysz∏oÊci bonifikat na udzia∏ w imprezach tar-
gowych, a tak˝e zapewni mo˝liwoÊç prezentowania naszej oferty w wydawanych
przez K-POT publikacjach oraz na licznych wystawach i targach w kraju i zagranicà,
w których udzia∏ bierze organizacja.

   Jakub Giza
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